
Tarih – Saat : 15.05.2009 – 18.00 / 20.00 

Yer : İmar İşleri Daire Başkanlığı –Kent Konseyi Toplantı Salonu 

Toplantı; 

Planlanan tarih, yer ve saatte, Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. Başkan tarafından 
gündem okundu ve gündeme ilave olup olmadığı soruldu. Sekreter bir önceki toplantı 
tutanağını okudu ve üyelerce onaylandı.  

KEMAL KÜÇÜKCAN ; 23.05.2009 tarihinde öncelikli konumuz olan Okul öncesi 
eğitimin önemini vurgulamak amacıyla yapılacak olan OKUL ÖNCESİ EĞİTİM VE YENİ 
DEGERLER adlı panelin davetiye ve afiş tanıtım bröşür çalışmalarını üyelerle paylaştı. 
Bu panelin okul öncesi eğitim yaşındaki çocukları olan velilere ve eğitim veren 
Ögretmenlere ve idarecilere yönelik olduğunu söyledi. 

Celal KARTAL ; Bu projede Kent Konseyi Eğitim çalışma grubumuzu temsilen 
başkanımız Kent Konseyi hakkında katılımcılara bilgi verebilir.Çünkü genel itibariyle 
halkımızın Kent Konseyinin varlığı ve işleyişi hakkında pek bilgisi bulunmamaktadır. 
Dedi. 

ZERRİN SÖYLEMEZ : Bu Projenin veli ve ögretmenler tarafından oldukça güzel bir 
panel olacağını,çünkü okul öncesinde öğrencilerin yetiştirilmesinde ençok payın veli 
ve ögretmenlerine düştüğünü söyledi. 

Başkan çalışma grubumuz tarafından hazırlanan projeleri üyelerle paylaştı. 

Kent yaşamına uyum kapsamında ; BURÇ –Der dernegiyle yapılması düşünülen Burç 
Ve Çevre Köylerine Okuma Alışkanlıklarının kazandırılması adlı projenin SODES 
Programı kapsamında proje olarak verildi.Bizde önümüzdeki günlerde bu projenin 
çalışmalarını sürdürüp eyleme dökecegiz dedi. 

Diğer bir projemiz olan ; Gaziantep – Şahinbey Eğitim Kompleksi projesi Fiziki Alt yapı 
çalışma grubunun hazırlamış olduğu vaziyet planının maketinide üyelerle paylaştı. 

Ayrıca Sanayi odası ile birlikte yapılması düşünülen İnavasyon yarışması olan 
BENİMDE FİKRİM Var “ projesini gerçekleştirme gerekçemiz ;Gaziantep ilinin 
Türkiyenin önde gelen sanayi şehri olması,Ülkenin dünyaya açılan önemli biri yeri 
olması,Marka şehir ve inavasyon gibi konularda öncü olması,Sürdürülebilirlik 
açısından teknolojik gelişmeninde merkezi bir il olması gerektiği için düşünülen bir 
projedir. 

Bu projenin amacı ise ;Sürdürülebilirlik anlayışı ile 

•Teknolojiyi geliştirmenin önemini vurgulamak 
•Geleciğin parlak beyinlerini ortaya çıkarmak 
•Öğrencilerin orijinal fikirlerini ortaya çıkarmak için onları desteklemek 
•İnovatif düşünmeyi ve farkındalık oluşturmayı sağlamaktır. 



Bu projeyi teklif ettiğimizde Sanayi Odası Genel sekreteri; Kürşat GÖNCÜ çok olumlu 
karşıladı. 

Daha sonra görüştüğümüzde 11.05.2009 tarihinde de bu projeyle ilgili Sanayi 
odasının yönetimine proje metni sunduklarını bu proje metnininde şunları içerdiğini 
söyledi. 

Gaziantep Sanayi Odası ve Kent Konseyi Eğitim Çalışma grubu işbirliğiyle hazırlanacak 
proje ile ortaöğretim ve lise örgencilerine yönelik inovasyon yarışmalarının 
gerçekleştirilmesi düşünülmektedir. 

Ödüller kategorize edilecek olup ,en iyi fikir ödülü ,en iyi buluş ödülü ve en iyi tasarım 
ödülü olarak 3 kategoride verilecektir. 

Bununla birlikte Gaziantep ‘te yerleşik ortaöğretim ve liselerin öğretmenlerine yönelik 
çocukların inovatif yanlarının geliştirilmesi ve yenilikçilik bilincinin okul çağına 
indirgenmesi amacı ile bir dizi eğitim seminerleri düzenlenecektir. 

Projesi süresi 8 ay olacaktır. Projenin bütçesinin 80.000 TL civarında olacaktır. 

Celal KARTAL ; Ticaret odasının da uygulamış olduğu buna benzer bir proje var.Güzel 
bir proje destekliyorum dedi. 

Zerrin SÖYLEMEZ ; Bu projenin amacı ve işleyişi hakkında önce öğretmenlere 
seminerler mi verilecek.Öğretmenler çatkıyı kuruduktan sonramı örgencileriyle 
Paylaşacak ? dedi 

Kemal KÜÇÜKCAN ; Bu proje hakkında çalışmalarımız devam ediyor. Araştırmalarını 
yapıp uygulanışı hakkında sanayi odasıyla işbirliği içerinde olacağız dedi. 

Ayrıca 08 – 09 – 10 – 11 Haziran Tarihleri arasında yapılacak Milli eğitim 
müdürlüğünün düzenlemiş olduğu Bilim Kültür şenliklerinde; Büyükşehir Belediyesi ile 
birlikte eğitim çalışma grubumuzun çalışmalarının ve projelerinin tanıtılması içinde bir 
satandın tahsisi konusunda Kent Konseyi Yürütme Kuruluna yazı yazılmasına Karar 
alındı. 

Başkan Toplantıya katılan e tüm üyelere katılım ve katkılarından dolayı teşekkür 
ederek toplantıya son verdi. 

ELİF DİREK Kemal KÜÇÜKCAN 
E.Ç.G SEKRETERİ E.Ç.G. Başkanı 

 


